

# 106-2 DYU English Lip Sync Contest

## 大葉大學 英語對嘴歌唱比賽

### I. Contest Objectives / 活動目的:

The Lip Sync Contest is organized in order to enhance students' English learning motivation and encourage them to participate in music performance and learning English for fun.  
此活動結合了音樂與英語學習，目的為提高學生英語學習動機，增加學生學習英語樂趣。

### II. The Organizer / 主辦單位:

The Teaching Excellent Project Center 卓越教學與品質保證中心  
International Language Center 國際語言中心合作

### III. Eligibility / 參賽資格:

Da-Yeh Undergraduate 大葉大學大學部在學學生

Participants should enter the contest as a group. No more than 5 people in a group.  
以團體報名方式，每組最多 5 位

### IV. Registration/ 報名方式:

Registration via online system from April 9<sup>th</sup> to May 16<sup>th</sup>

報名日期: 4/9-5/16; 線上報名系統: <http://163.23.37.86/>

Finalists will be released on May 23<sup>rd</sup>.

決賽名單: 5/23

A popularity vote will be conducted to determine the prizes from May 28<sup>th</sup> to June 1<sup>st</sup>.

人氣票選日期: 5/28-6/1

The result of the contest will be announced on June 6<sup>th</sup>.

比賽結果公布: 6/6

### V. Contest Regulations/ 比賽規則:

1. The length of the clip should be at least 30 seconds to 90 seconds, in which the part of the lip syncs should be 70 % of the total length.

影片長度約 30 秒至 90 秒之間。對嘴部份需佔作品 70%

2. Please upload the performance clip to YouTube and the setting should be **in private use**.

請上傳參賽作品至 YouTube; 並作品設定為**”非公開”**



3. Those videos that get into the final will be available for voting poll on the ILC facebook from May 28<sup>th</sup> to June 1<sup>st</sup>.

將於 5/23 公佈入圍決賽名單並於 5/28-6/1 於國際語言中心 FB 粉絲專頁進行人氣票選

4. The result of the winners will be released on ILC facebook and DYU website on June 6<sup>th</sup>.

6/6 公佈得獎名單於大葉大學國際語言中心粉絲團及大葉大學網站最新消息

## VI. Scoring Criteria 評分方式

Voting Poll 觀眾票選	20 %
Lip Sync Skills 對嘴相似度	40 %
Creativity (interest, dancing or gestures) 創意 (趣味性, 舞蹈動作等)	40 %

## VII. Award/ 敘獎方式:

1. First Place: A certificate of award for each participant and 5,000 NT dollars for the whole team  
第一名全隊獎金 5,000 元整，每人獎狀一只，「英文聽力與口說」課程總分加 4 分。
2. Second Place: A certificate of award for each participant and 4,000 NT dollars for the whole team  
第二名全隊獎金 4,000 元整，每人獎狀一只，「英文聽力與口說」課程總分加 3 分。
3. Third Place: A certificate of award for each participant and 3,000 NT dollars for the whole team  
第三名全隊獎金 3,000 元整，每人獎狀一只，「英文聽力與口說」課程總分加 2 分。
4. Excellence of Performance: A certificate of award for each participant and 1000 NT dollars for the whole team  
優勝全隊獎金 1,000 元整，每人獎狀一只，「英文聽力與口說」課程總分加 2 分。

### I. Reference/ 影片參考:

<https://www.youtube.com/watch?v=Gpst5m5ccuM>

<https://www.youtube.com/watch?v=Bd4WeyLDxcQ>

[https://www.youtube.com/watch?time\\_continue=16&v=gavEC5aWazM](https://www.youtube.com/watch?time_continue=16&v=gavEC5aWazM)

[https://www.youtube.com/watch?v=bLBSoc\\_2IY8&t=14s](https://www.youtube.com/watch?v=bLBSoc_2IY8&t=14s)

**Note: The names of the winners will be passed to their listening and speaking teacher as a reference of extra points.**

**【注意】**：參加者名單將交予「英文聽力與口說」任課教師，作為學期成績加分參考。